
Skålleruds Fiberförening Styrelsemöte 2024-01-23   

Närvarande: Caroline Falk, Bo Thorsenius, Thomas Johansson, Annika Karlsson, 
Anders Dalbert, Stig-Åke Almqvist och Christer Johansson. 
Adj. P-A Andersson punkt PTS-ansökan 

• Inledning av styrelsemötet 
Mötet öppnades av Thomas. Dagordningen godkändes och det förra protokollet följdes upp. 

• Ekonomi 
Ekonomin se stabil ut med ett bra saldo i kassan. PTS stödet som är utbetalt redovisas som ett 
projekt i budgeten.  

• Felrapporter till Telia 
Caroline har sammanställt Zitius felrapporter månad för månad. Fortsatt lågt antal inringda fel till 
Telia/Zitius. Decembers siffror verkar låga då föreningen vet att flera medlemmar haft support 
kontakt kring telefonuppkoppling. Telia erbjuder simkort i stället för nuvarande telefonuppkoppling 
via IP-telefoni, men de har inte beslutat när nuvarande uppkopplingsalternativ kopplas bort. 
Christer kontaktar Telia för att för att få klarhet i hur siffrorna räknas fram. 

• Integrerat nätbaserat redovisningsprogram  
Thomas redovisar kostnaderna för redovisningsprogrammet Fort Knox, kostnaden är 400kr/månad.  
Pineskär är informerade om föreningens krav på redovisningssystemet. Inom detta systemet kommer 
även autofaktura och e-faktura fungera. 
Målsättningen är att ha det i drift till våren. 
Vi beslutade att:  
Thomas beställer Fort Knox när föreningen får klartecken från Pineskär.  

• PTS stöd för anslutning av nya medlemmar. 
 Vi har fått beviljat en ansökan om att erbjuda anslutning till 16 fastigheter som ligger långt från vårt 
ordinarie nät. Föreningen får stöd till cirka 75% av kostnaden. Kostnaden för berörda fastigheter att 
ansluta sig till föreningen kommer att vara 40 000 kr inklusive moms. Inom stödet kommer också 
föreningen att klara av anslutningen av två medlemmar som vi inte kunnat göra klart på grund av 
höga kostnader för ledningsdragning. 
Föreningen ska använda projektets EU logga i all kommunikation kring utbyggnaden inom PTS stödet. 
Erbjudandet om anslutning till beslutad kostnad gäller i två år. 
PTS har skickat ut en mall med text som ska finnas med i anslutningserbjudandet till de 16 
fastigheterna. 
I anslutningskostnaden ingår dragning fram till mediabox på huset. 
Det finns inget krav på offentlig upphandling. 

• Föreningsstämma 7 april 11.00 
Vi började förbereda årets föreningsstämma. Vi beslutade att: 
Bosse bokar föreningshuset i Åsen 
Thomas och Caroline ansvarar för att alla dokument som revisorfirman WeAdiut  behöver inför 
bokslut och revision. 
Caroline kontaktar Pineskär om tidsplanen för årsstämman. 

• Åskskydd 
Vi beslutade att Stig-Åke beställer åskskydd till Nodhuset 

• Säkerhet 
Stig-Åke tog upp frågan om hur vi kan arbeta för att öka säkerheten kring möjligheten att klara 
uppkopplingen vid störningar. Vi beslutade att 
Stig-Åke kontaktar regionen för att höra hur de tänker kring säkerhet för fiberföreningar. 
Christer kontaktar Melleruds Kommun för att höra hur de tänker kring säkerheten för 
fiberföreningar. 

• Nästa styrelsemöten 
Tisdag 19/2 – 24  – 19.00  via Teams      Sammanfattat av Christer 


